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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mire használható a védettségi igazolvány?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az oltottságot  igazoló hatósági  igazolvány kiállításának megszüntetésével  összefüggésben egyes
jogszabályok hatályon kívül helyezéséről szóló 71/2023 (III.10.) Korm. rendelet értelmében hatályát
veszti  a  koronavírus  elleni  védettségi  igazolvánnyal  kapcsolatos  részletszabályokról szóló
188/2022.  (V.  26.)  Korm.  rendelet,  ami  végső  soron  a  védettségi  igazolványként  is  ismert
dokumentum érvényességének megszűnését eredményezi.

Ennek ellenére a jogszabály 4. § (2) bekezdése úgy fogalmaz, hogy ha a védettségi igazolvány
fizikai előállítása már megtörtént, az ügyfélnek az elkészült okmány kézbesíthető. Nem világos,
hogy  amennyiben  az  igazolványra  vonatkozó  rendelkezéseket  megállapító  jogszabály  hatályon
kívül  helyezésre  került,  akkor  a  továbbiakban milyen funkciót  tölthet  be  az  oltottságot  igazoló
kártya a tulajdonosa életében, azt milyen célra használhatja fel, illetve „van-e értelme” tartogatnia a
jövőre nézve.

A kialakult ellentmondást tisztázni érdemes, ezért kérdezem tisztelt Miniszter Urat:

1.  Összesen  mennyi  közpénzt  fordítottak  valamennyi,  védettséget  igazoló  igazolvány
előállítására és postázására?

2. Mi indokolta a rendeletbe kerülését annak a szakasznak, miszerint  a célját vesztett,  de
elkészült védettségi igazolvány még kézbesítendő? 

3. Mire használható még tulajdonképpen a védettségi igazolvány?

Tisztelettel várom válaszát.


